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Protokół Nr XII/15 
Sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 29 czerwca 2015 roku  
o godzinie 15.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
Obrady rozpoczęto w dniu 29 czerwca 2015 roku o godzinie 15.00. 
Obrady zakończono w dniu 29 czerwca 2015 roku o godzinie 17.40 
W XII sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych.  
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Konrad Malicki;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych,  
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski;  
• Mieszkańcy gminy Czempiń.  

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Łukasz Grygier w dniu 29 czerwca 2015 
roku o godzinie 15.00 otworzył XII sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Łukasz Grygier poinformował, że 
w dniu 26 czerwca 2015 roku do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęła rezygnacja radnego 
Krzysztofa Sankiewicza z pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
– pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Łukasz Grygier poinformował, że 
zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  - artykuł 19 ustępy 5 i 6 -                          
w przypadku rezygnacji przewodniczącego lub wiceprzewodniczącego rada podejmuje 
uchwałę w sprawie przyjęcia tej rezygnacji nie później niż w ciągu 1 miesiąca od dnia 
złożenia rezygnacji.  Niepodjęcie uchwały, o której mowa w ust. 5, w ciągu 1 miesiąca od 
dnia złożenia rezygnacji przez przewodniczącego lub wiceprzewodniczącego jest 
równoznaczne z przyjęciem rezygnacji przez radę gminy z upływem ostatniego dnia miesiąca, 
w którym powinna być podjęta uchwała. Termin przyjęcia rezygnacji upływa zatem w dniu 
25 lipca 2015 roku.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Łukasz Grygier zaproponował, aby 
Sekretarzem nadzorującym przebieg XII sesji został radny Maciej Głochowiak.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad XII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Macieja Głochowiaka.  

  
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Łukasz Grygier poinformował, że 
w dniu 23 czerwca 2015 roku Burmistrz Gminy Czempiń złożył do porządku obrad wniosek   
o wprowadzenie do porządku obrad punktów:  
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1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Czempiń na lata 2015 – 2022 w punkcie 5h porządku obrad.  

2. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na 
terenie gminy Czempiń w punkcie 9a porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia Centrum Kultury w Czempiniu 
i Biblioteki Publicznej w Czempiniu w punkcie 9b porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Szkoły Filialnej w Borowie w punkcie 
9c porządku obrad. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
w punkcie 9d porządku obrad. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia w Domu Pomocy Społecznej                      
w Jarogniewicach obwodu głosowania w referendum ogólnokrajowym 
wyznaczonym na dzień 6 września 2015r. w punkcie 9e porządku obrad. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/199/12 Rady Miejskiej                
w Czempiniu  z dnia  25 września 2012 r. w sprawie podziału Gminy Czempiń 
na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 
obwodowych komisji wyborczych w punkcie 9f porządku obrad. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/57/15 Rady Miejskiej                 
w Czempiniu z dnia 21 maja 2015r. w sprawie „Regulaminu udzielania pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli, rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej 
pomocy oraz warunków i sposobu ich przyznawania” w punkcie 9g porządku 
obrad. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
Radny Robert Itkowiak zawnioskował o wykreślenie z porządku obrad punktu: „Podjęcie 
uchwały w sprawie zamiaru połączenia Centrum Kultury w Czempiniu i Biblioteki Publicznej 
w Czempiniu, z uwagi na fakt, iż w ostatnim czasie w obu instytucjach członkowie Komisji 
Rewizyjnej przeprowadzili kontrolę, z wynikami której nie wszyscy radni mieli możliwość 
zapoznania się. Zdaniem radnego Roberta Itkowiaka uzasadnienie do projektu uchwały jest 
zbyt lakoniczne, jak na zakres problemowy, który ma być w tej uchwale rozstrzygnięty.  
      

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła                   
do porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu w punkcie 5h punkt: 
„Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Czempiń na lata 2015 – 2022”. 
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 12 głosami „za”, przy                
1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” wprowadziła do porządku 
obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu w punkcie 9a punkt: „Podjęcie 
uchwały w sprawie Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie 
gminy Czempiń”. 
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych:  przy 7 głosach „przeciw” 
nie wprowadziła do porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu              
w punktu: „Podj ęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia Centrum Kultury         
w Czempiniu i Biblioteki Publicznej w Czempiniu”.  
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy                
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” wprowadziła do 
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porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu w punkcie 9c punkt: 
„Podj ęcie uchwały w sprawie utworzenia Szkoły Filialnej w Borowie.” 
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
do porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu w punkcie 9d punkt: 
„Podj ęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego”. 
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
do porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu w punkcie 9e punkt: 
„Podj ęcie uchwały w sprawie utworzenia w Domu Pomocy Społecznej                      
w Jarogniewicach obwodu głosowania w referendum ogólnokrajowym 
wyznaczonym na dzień 6 września 2015r.”. 
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
do porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu w punkcie 9 f punkt: 
„Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/199/12 Rady Miejskiej                
w Czempiniu  z dnia  25 września 2012 r. w sprawie podziału Gminy Czempiń na 
stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 
obwodowych komisji wyborczych”.  
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
do porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu w punkcie 9g punkt: 
„Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/57/15 Rady Miejskiej                 
w Czempiniu z dnia 21 maja 2015r. w sprawie „Regulaminu udzielania pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli, rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej 
pomocy oraz warunków i sposobu ich przyznawania”. 
  

Wobec powyższego porządek obrad XII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu przedstawiał się                
w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z X i XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego gminy Czempiń wraz ze sprawozdaniem                     

z wykonania budżetu gminy Czempiń za 2014 rok: 
a) przedstawienie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Czempiń za 2014 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego;  

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                     
o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Czempiń sprawozdaniu rocznym              
z wykonania budżetu i informacji o stanie mienia komunalnego; 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu                        
w sprawie wykonania budżetu gminy Czempiń za 2014 rok wraz z wnioskiem 
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Czempiń z tytułu wykonania 
budżetu gminy Czempiń za 2014 rok;  

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                         
o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Czempiniu 
wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Czempiń z tytułu 
wykonania budżetu za 2014 rok;  

e) dyskusja – ocena wykonania budżetu gminy Czempiń za 2014 rok;  
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f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 
rok;  

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Czempiń 
absolutorium za 2014 rok.  

5h. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Czempiń na lata 2015 – 2022.  

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy 
Czempiń na 2015 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji              
w Poznaniu informacji o kandydatach na ławników. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej położonej                  
w Czempiniu.  

9a. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie 
gminy Czempiń.  

9b. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia Centrum Kultury w Czempiniu                 
i Biblioteki Publicznej w Czempiniu. 

9c. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Szkoły Filialnej w Borowie. 
9d.  Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
9e.Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia w Domu Pomocy Społecznej                                

w Jarogniewicach obwodu  głosowania w referendum ogólnokrajowym wyznaczonym 
na dzień 6 września 2015r.  

9f. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/199/12 Rady Miejskiej                     
w Czempiniu z dnia  25 września 2012 r. w sprawie podziału Gminy Czempiń na stałe 
obwody  głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. 

9g. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/57/15 Rady Miejskiej                             
w Czempiniu z dnia 21 maja 2015r. w sprawie „Regulaminu udzielania pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli, rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy 
oraz warunków i sposobu ich przyznawania”.  

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
11. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z  działalności                          

w okresie międzysesyjnym. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie obrad XII sesji.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”  przegłosowała powyższy 
porządek obrad wraz z naniesionymi poprawkami.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Łukasz Grygier poinformował, że 
zapoznał się z protokołem X sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 21 maja 2015 
roku, nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści i wnioskuje o przyjęcie protokołu przez Radę 
Miejską w Czempiniu bez odczytania.   
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie przyjęła 
protokół z X sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 21 maja 2015 
roku.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Łukasz Grygier poinformował, że 
zapoznał się z protokołem XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 6 czerwca 
2015 roku, nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści i wnioskuje o przyjęcie protokołu przez 
Radę Miejską w Czempiniu bez odczytania.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie przyjęła 
protokół z XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 6 czerwca 2015 
roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacji i wniosków nie złożono.   
 
Do punktu 5a porządku obrad: 
 
Sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Czempiń za 2014 rok 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego zostało przedstawione przez Skarbnik Gminy 
Czempiń Halinę Łączną. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 5b porządku obrad:  
 
Skarbnik Gminy Czempiń Halina Łączna odczytała treść uchwały nr SO-0954/45/9/Ln/2014 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 18 kwietnia 2014 
roku. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.   
 
Do punktu 5c porządku obrad:  
 
Opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu w sprawie wykonania budżetu 
gminy Czempiń za 2014 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Gminy Czempiń z tytułu wykonania budżetu gminy Czempiń za 2014 rok przedstawił 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Maciej Głochowiak.  
Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 5d porządku obrad:  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Maciej Głochowiak odczytał treść uchwały 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia 
opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu w sprawie absolutorium 
dla Burmistrza Gminy Czempiń z wykonania budżetu gminy za 2014 rok.  
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.    
 
Do punktu 5e porządku obrad:  
 
W dyskusji – ocenie wykonania budżetu gminy Czempiń za 2014 rok: 
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Radny Jarosław Konieczny wskazał, że faktycznie przez większą część roku budżet był 
realizowany przez poprzedniczkę obecnego Burmistrza i w związku z powyższym należałoby 
oddać głos poprzedniej Burmistrz Gminy Czempiń.  
 
Dorota Lew – Pilarska – Burmistrz Gminy Czempiń w latach 2002-2014 przedstawiła 
prezentację dotyczącą ubiegłorocznego budżetu. 
Prezentacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki podziękował za realizację budżetu w roku 2014 
pracownikom Urzędu Gminy w Czempiniu na czele ze Skarbnikiem Gminy Czempiń. 
Burmistrz Konrad Malicki wskazał, że część trendów wypracowanych w roku ubiegłym 
zostanie utrzymana, jednakże należy pamiętać, że część z nich nie byłaby możliwa do 
osiągnięcia, gdyby nie wysokie dochody gminy Czempiń w 2014 roku, których źródłem było 
odzyskanie podatku VAT.      
 
Do punktu 5 f porządku obrad:  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/67/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku                  
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok przedstawioną 
przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Macieja Głochowiaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
  

Do punktu 5 g porządku obrad:  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/68/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku                   
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Czempiń absolutorium za 2014 rok 
przedstawioną przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Macieja 
Głochowiaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 5 h porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czempiń 
na lata 2015 -2022 przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń 
Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.  
 
Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetu oraz Spraw Socjalnych radna Lucyna 
Mikołajczak poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/69/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku              
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czempiń na lata 
2015 -2022 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń 
Halinę Łączną.             
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 
2015 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń Halinę 
Łączną uwag nie wniesiono.  
 
Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetu oraz Spraw Socjalnych radna Lucyna 
Mikołajczak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
 
Burmistrz Konrad Malicki wskazał, że proponowane zmiany budżetu to efekt zmian                     
w budżetach osiedlowych i sołeckich, jak również zakończenia procedury konsultacji 
społecznych w sprawie budżetu obywatelskiego. Burmistrz Konrad Malicki pogratulował 
zwycięskiemu Sołectwu Głuchowo i jednocześnie wskazał na duże zaangażowanie 
mieszkańców małego sołectwa, jakim jest Nowe Borówko, które zebrało porównywalną ze 
zwycięzcą liczbę głosów; natychmiast zrodziło się również pytanie, w jaki sposób nagrodzić 
to sołectwo.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/70/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku 
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2015 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń Halinę 
Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Organizacyjnego Magdalenę Głuchą – Napierała, uwag nie wniesiono.  
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych radny Łukasz 
Stasiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/71/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku 
w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do 
sądów powszechnych przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Organizacyjnego Magdalenę Głuchą – Napierała. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji                     
w Poznaniu informacji o kandydatach na ławników przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Kierownika Referatu Organizacyjnego Magdalenę Głuchą – Napierała, uwag nie 
wniesiono.  
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych radny Łukasz 
Stasiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/72/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku 
w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu 
informacji o kandydatach na ławników przedstawioną wraz z uzasadnieniem 
przez Kierownika Referatu Organizacyjnego Magdalenę Głuchą – Napierała. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 9 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej położonej                  
w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.  
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych radny Łukasz 
Stasiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/73/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku 
w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu 
informacji o kandydatach na ławników przedstawioną wraz z uzasadnieniem 
przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 9 a porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie 
gminy Czempiń przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza Gminy Czempiń 
Konrada Malickiego:  
 
Radny Jarosław Konieczny wskazał, że w przypadku sołectwa Słonin i Betkowo na dzień 
dzisiejszy osobami, które zajmują się świetlicami są mieszkańcy całego sołectwa, którzy                
w związku z powyższym chcieliby korzystać ze świetlic nieodpłatnie na swoje potrzeby.   
Radny Jarosław Konieczny wskazał, że nie wyobraża sobie sytuacji, w której któryś                     
z mieszkańców dokona wykoszenia trawy wokół świetlicy, a następnie będzie musiał zapłacić 
za wynajem świetlicy tak jak inni wynajmujący. Radny Jarosław Konieczny podkreślił, że 
jeśli w świetlica w Donatowie zostanie wynajęta na uroczystości weselne, to przygotowania 
do nich trwają kilka dni, zatem koszty wynajmu sali za stawki zaproponowane w projekcie 
uchwały będą bardzo wysokie. Radny Jarosław Konieczny wskazał, że istnieje realna obawa, 
że stracimy zainteresowanie wynajmem świetlic.  
 
Radny Maciej Głochowiak zaproponował, aby rozważyć wpisanie do regulaminu, że 
mieszkańcy sołectw, na terenie których znajduje się świetlica są zwolnieni z opłat 
ponoszonych za wynajem świetlic z wyłączeniem zryczałtowanych stawek za zużycie 
mediów.  
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Radny Wojciech Adamski pytał, kto mieszkańcom Przylesia w Czempiniu da coś za darmo, 
nigdy nie będzie sprawiedliwie dla wszystkich, a trzeba pamiętać, że mamy 22 sołectwa i 7 
osiedli i dlaczego mieszkańcy jednego sołectwa mają być bardziej uprzywilejowani od 
wszystkich. Zdaniem radnego Wojciecha Adamskiego świetlice powinny służyć wszystkim 
mieszkańcom, jednakże nie należy podchodzić do spraw tak konsumpcyjnie 
 
Radny Maciej Głochowiak wskazał, że należy pamiętać, że świetlice na wioskach stoją dzięki 
mieszkańcom, którzy ponieśli olbrzymi nakład pracy i finansowy w ich powstanie. Radny 
Maciej Głochowiak podkreślił, że ulga dla tych mieszkańców nie powodowałaby 
wielomilionowych strat w budżecie gminy i należałoby się pochylić nad zasadnością 
wprowadzenia takich zapisów. 
 
Radny Stanisław Turno podkreślił, że nie możemy udzielać ulg wszystkim tym, którzy tego 
oczekują.  
 
Radny Jarosław Konieczny zaproponował, żeby opłatę ryczałtową pobierać za wynajem na 
większy okres czasu – nawet do pięciu dób.  
 
Burmistrz Konrad Malicki zaproponował wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały 
w ten sposób, że opłata ryczałtowa za wynajem świetlicy będzie obejmowała czas do 120 
godzin zamiast 72 godzin, które wpisano do projektu uchwały.   
 
Radca prawna Urzędu Gminy w Czempiniu Aleksandra Urbanowska – Bohun wskazała, że 
przed wpisaniem do uchwały jakichkolwiek wyłączeń od ogólnych zasad należałoby się 
zastanowić, jakiej grupy osób będą one dotyczyły.               
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie przegłosowała 
wprowadzenie do projektu uchwały autopoprawki Burmistrza Gminy Czempiń 
zmieniającej zapis dotyczący wynajmu ryczałtowego z 72 na 120 godzin.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 10 głosami „za, przy 2 
głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę                        
Nr XII/74/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku                       
w sprawie Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie gminy 
Czempiń przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza Gminy Czempiń 
Konrada Malickiego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 9 b porządku obrad: 
  
Punkt nie został wprowadzony do porządku obrad.  
 
Do punktu 9 c porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie utworzenia Szkoły Filialnej w Borowie przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza Gminy Czempiń Konrada Malickiego: 
 
Radny Wojciech Adamski przypomniał, że reforma oświaty, która miała miejsce w 2012 roku 
przeprowadzana była z jego – jako radnego udziałem i wówczas zapewniano, że Szkoła 
podstawowa w Czempiniu ma świetne warunki do przyjęcia uczniów z mniejszych szkół, 
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teraz mówi się o problemach lokalowych i konieczności zagospodarowania budynku po 
Szkole podstawowej w Borowie. Radny Wojciech Adamski wskazał, że wówczas również 
przedstawiane były wyliczenia, ile gmina na tej reformie zaoszczędzi i nie sprawdziły się one.   
 
Burmistrz Konrad Malicki wskazał, że w filii uczyć się będą dzieci z klas I-III, zaś 
subwencja oświatowa w związku z przeniesieniem miejsca nauki z miasta na wieś wzrośnie 
do kwoty 210 000 zł; aktualnie trzeba ponieść koszty związane z dostosowaniem budynku do 
potrzeb dzieci z klas I-III w wysokości około 500 000 zł, co powinno zwrócić się w ciągu              
5 lat, przy założeniu, że subwencja wiejska nadal będzie wyższa od miejskiej. Burmistrz 
Konrad Malicki podkreślił, że jeśli nie znajdziemy miejsca dla najmłodszych klas, to istnieje 
ryzyko, że szkoła będzie musiała pracować w systemie dwuzmianowym, ponieważ część klas,               
z których obecnie korzystają uczniowie klas IV – VI będzie musiała być wykorzystana dla 
potrzeb dzieci uczęszczających do klas I – III.     
 
Radny Wojciech Adamski wskazał, że sam remont budynku po szkole w Borowie nie jest 
wystarczający, trzeba również pobudować boisko i plac zabaw dla dzieci, a to generuje 
kolejne koszty, tymczasem nakładów finansowych wymaga również szkoła w Czempiniu – 
trzeba pamiętać o braku toalet w części szkoły, w której uczą się najmłodsze dzieci. Radny 
Wojciech Adamski przypomniał, że przed reformą oświaty w 2012 roku również była mowa 
o cyfrach i wyliczenia te nie sprawdziły się.  
 
Radny Łukasz Grygier podkreślił, że jeżeli wyliczenia są dokonywane i przedstawiane przez 
Urząd Gminy, to nie ma podstaw, żeby już dzisiaj twierdzić, że poniesione nakłady finansowe 
nie zwrócą się w przeciągu najbliższych trzech do czterech lat.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 12 głosami „za, przy                   
1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę Nr XII/75/15 
Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku w sprawie utworzenia 
Szkoły Filialnej w Borowie przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Burmistrza Gminy Czempiń Konrada Malickiego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 9 d porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.  
 
Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetu oraz Spraw Socjalnych radna Lucyna 
Mikołajczak poinformowała, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 12 głosami „za, przy braku 
głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę Nr XII/76/15 
Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik 
Gminy Czempiń Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 9 e porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie utworzenia w Domu Pomocy Społecznej                                
w Jarogniewicach obwodu  głosowania w referendum ogólnokrajowym wyznaczonym na 
dzień 6 września 2015r. przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Organizacyjnego – Magdalenę Głuchą - Napierała, uwag nie wniesiono.  
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych radny Łukasz 
Stasiak poinformował, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/77/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku 
w sprawie utworzenia w Domu Pomocy Społecznej w Jarogniewicach obwodu  
głosowania w referendum ogólnokrajowym wyznaczonym na dzień 6 września 
2015r. przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Organizacyjnego – Magdalenę Głuchą – Napierała. 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 9 f porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/199/12 Rady Miejskiej                         
w Czempiniu z dnia  25 września 2012 r. w sprawie podziału Gminy Czempiń na stałe 
obwody  głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Organizacyjnego – Magdalenę Głuchą - Napierała, uwag nie wniesiono.  
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych radny Łukasz 
Stasiak poinformował, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/78/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku 
w sprawie zmiany uchwały nr XXV/199/12 Rady Miejskiej  w Czempiniu z dnia  
25 września 2012 r. w sprawie podziału Gminy Czempiń na stałe obwody  
głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Organizacyjnego – Magdalenę Głuchą – Napierała. 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 9 g porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/57/15 Rady Miejskiej w Czempiniu              
z dnia 21 maja 2015r. w sprawie „Regulaminu udzielania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli, 
rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania” przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Inspektora Referatu 
Organizacyjnego – Huberta Włodarczaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/79/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 czerwca 2015 roku 



12 
 

w sprawie zmiany uchwały Nr X/57/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia                   
21 maja 2015r. w sprawie „Regulaminu udzielania pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli, rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz 
warunków i sposobu ich przyznawania” przedstawioną wraz z uzasadnieniem 
przez Inspektora Referatu Organizacyjnego – Huberta Włodarczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 10 porządku obrad:  
 

Do Sprawozdania Burmistrza Gminy Czempiń z działalności w okresie międzysesyjnym 
złożonego na piśmie, stanowiącego załącznik nr 22 do niniejszego protokołu, uwag nie 
wniesiono.  
 
Do punktu 10 porządku obrad:  

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Łukasz Grygier poinformował, że 
w okresie międzysesyjnym:  

1. uczestniczył w uroczystym zakończeniu roku szkolnego klas III Gimnazjum                       
w Borowie;  

2. uczestniczył w uroczystym zakończeniu roku szkolnego klas VI w Szkole podstawowej                                         
w Czempiniu; 

3. podczas uroczystego zakończenia roku w szkole podstawowej w Głuchowie Radę 
Miejską w Czempiniu reprezentował Przewodniczący Komisji Oświaty – radny 
Wojciech Adamski.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Łukasz Grygier poinformował, że 
do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynął anonim dotyczący radnego Krzysztofa Sankiewicza; 
radni zostali o tym fakcie poinformowani drogą mailową.  

 
Do punktu 11 porządku obrad:  
 
W wolnych glosach i wnioskach:  
 
Radny Maciej Głochowiak poprosił o przedstawienie przez Radną Powiatu Kościańskiego 
Dorotę Lew- Pilarską informacji na temat inwestycji, jakie Powiat Kościański przeprowadzi 
na terenie gminy Czempiń w tym roku.  
 
Radna Powiatu Kościańskiego Dorota Lew- Pilarska poinformowała, że dane na powyższy 
temat przedłoży Radzie Miejskiej w Czempiniu na piśmie.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki wskazał, że w najbliższych dniach ma odbyć się 
spotkanie z Wicestarostą Powiatu Kościańskiego i Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych    
w Kościanie, podczas którego ma otrzymać konkretne zapewnienie o realizacji inwestycji na 
terenie gminy Czempiń w2015 roku, ponieważ plany drobnych inwestycji na terenie gminy 
Czempiń w 2015 roku nie są zadawalające.   
 
Stefan Pańczak - gospodarz świetlicy w Donatowie wskazał, że nie zgadza się z treścią 
uchwały dotyczącej Regulaminu świetlic wiejskich na terenie gminy Czempiń, ponieważ 
mieszkańcy Donatowa pobudowali i wyposażyli świetlicę własnym sumptem, a teraz mają 
płacić za jej wynajem jak wszyscy. 
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Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki wskazał, że autopoprawka wprowadzona przez 
Burmistrza Gminy Czempiń zwiększająca liczbę godzin wynajmu jest ukłonem w stronę 
wszystkich mieszkańców Donatowa.  
 
Dorota Lew – Pilarska –Radna Powiatu Kościańskiego podkreśliła, że kwestionowane                
w chwili obecnej wyliczenia dotyczące nakładów na oświatę zostały przygotowane 
profesjonalnie, a wszelkie niepowodzenia są związane z niestabilnością przepisów prawa. 
Dorota Lew – Pilarska wskazała, że podczas festynu w dniu 3 czerwca 2015 roku członkinie 
Koła Gospodyń Wiejskich w Słoninie zgłaszały, że w świetlicy nastąpiło zalanie 
pomieszczenia, zatem usterkę tą należałoby zgłosić do ubezpieczyciela.  
Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że jeżeli tak mała miejscowość, jaką jest Nowe Borówko 
tak bardzo zaangażowała się w zbieranie głosów do budżetu obywatelskiego, to należałoby ją 
uhonorować. 
Dorota Lew – Pilarska podziękowała radnym za to, że nie wprowadzili do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie połączenia instytucji Biblioteki i Centrum Kultury, ponieważ był 
już czas, kiedy te instytucje funkcjonowały razem i rodziło to wiele problemów; stąd też 
decyzja o dokonaniu ich rozdziału. 
Dorota Lew – Pilarska wskazała, że w kwestii uchwały dotyczącej regulaminu wynajmowania 
świetlic wystąpi do służb prawnych o sprawdzenie zgodności z prawem podjęcia tej uchwały.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki wskazał, że podjęte na sesji w dniu dzisiejszym 
uchwały przejdą standardową procedurę  sprawdzenia pod kątem zgodności z prawem.  
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki wskazał, że bierze pod uwagę wyróżnienie 
sołectwa Nowe Borówko w przyszłorocznym budżecie za pracę wykonaną podczas zbierania 
głosów na zadanie w ramach budżetu obywatelskiego.  
 
Jerzy Krzyżostaniak – Przewodniczący Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej                         
w Czempiniu poprosił o wyjaśnienie, czy realne jest, aby filia Szkoły Podstawowej                       
w Czempiniu została uruchomiona w dniu 1 września oraz czy pamiętamy o poprawie 
warunków dla dzieci w budynku szkoły w Czempiniu, w którym brakuje toalet dla 
najmłodszych dzieci w starej części szkoły.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki wskazał, że w przypadku budynku w Czempiniu 
mamy zalecenia służb sanitarnych, które mówią o konkretnych pracach do wykonania; pilną 
sprawą jest również urządzenie sanitariatów dla najmłodszych dzieci; dlatego też                          
w przyszłym roku sprawy te zostaną wpisane do budżetu gminy. Burmistrz Konrad Malicki 
wskazał, że w budynkach szkolnych jest wiele do wyremontowania i gmina będzie się 
przygotowywała do realizacji tych zadań sukcesywnie; niestety w przypadku Szkoły 
podstawowej w Czempiniu nie możemy starć się o dofinansowanie ze środków zewnętrznych, 
ponieważ projekt termomodernizacji szkoły nie zakłada w ogóle wymiany instalacji 
grzewczej. Burmistrz Konrad Malicki wskazał, że sanitariatów w tak krótkim terminie od 
podjęcia decyzji do realizacji nie da się wykonać – został ogłoszony przetarg na to zadanie, 
jednakże nie spłynęła żadna oferta na ten remont. Burmistrz Konrad Malicki wskazał, że nie 
jest przeciwnikiem reformy, która polegała na likwidacji szkół, niemniej jednak już wówczas 
można było w budynku pozostawić fili ę szkoły czempińskiej i dzisiaj dostosowanie budynku 
nie generowałoby aż tak dużych kosztów. Burmistrz Konrad Malicki wyjaśnił, że                  
w rozpoczynającym się roku szkolnym do Borowa będzie dojeżdżała cała istniejąca klasa II i 
III – nie ma mowy o dzieleniu klas i zmianach personalnych w nich; natomiast w przyszłości 
filia ma przede wszystkim służyć dzieciom z rejonu Borowa i okolic. Burmistrz Konrad 
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Malicki poinformował, że firma, która wygra przetarg na remont budynku będzie miała 45 dni 
na wykonanie tego zadania i na pewno będzie ono bardzo mocno nadzorowane przez 
pracowników Urzędu Gminy w Czempiniu.    
 
Aleksander Wieliński wskazał, że jako radny poprzedniej kadencji podjął decyzję                     
o likwidacji szkół w Borowie i Starym Gołębinie; jednakże wówczas nie było woli 
utworzenia filii szkoły – był problem z określeniem, która ze szkół miałaby pozostać.  
Aleksander Wieliński w odniesieniu do pisma dotyczącego rezygnacji radnego Krzysztofa 
Sankiewicza z funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu pytał, czy jest to efekt 
informacji, które spływają do Czempinia z Węgier. Aleksander Wieliński wskazał, że 
trzykrotnie był organizatorem wycieczki do zaprzyjaźnionej gminy i już po powrocie 
delegacji w tym roku rozmawiał z panem Krzysztofem Sankiewiczem na temat pobytu na 
Węgrzech i nic nie zapowiadało takiego obrotu sprawy.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Łukasz Grygier wskazał, że 
rezygnacja została złożona w dniu 26 czerwca 2015 roku, a pytania, które zadano powyżej 
powinny być skierowane do Pana Krzysztofa Sankiewicza, nie do radnych.      
 
Radny Aleksander Wieliński wskazał, że jeżeli Rada Miejska w Czempiniu tematem 
przyjęcia rezygnacji nie zajmie się niezwłocznie, to po miesiącu sprawa ucichnie, tymczasem 
są osoby, które w delegacji uczestniczyły i mogą opowiedzieć, jak faktycznie sytuacja 
wyglądała.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki wskazał, że nie ma osoby zainteresowanej 
podczas sesji i nie chce wobec tego kierować w stosunku do niej uwag czy ocen; na pewno 
przyjdzie czas na oświadczenie przez tą osobę, co wydarzyło się na Węgrzech. Burmistrz 
Konrad Malicki podkreślił, że jego celem podczas trwania delegacji nie było chodzenie za 
Przewodniczącym Rady Miejskiej w Czempiniu „krok w krok”; prawda w przekazywanych 
informacjach leży pośrodku.  
 
Radny Maciej Głochowiak wskazał, że Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny 
Krzysztof Sankiewicz na pewno swojej decyzji nie uzależniał od pisma, które wpłynęło do 
Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Sołtys wsi Donatowo Daria Stachowska wyraziła pogląd, że uważa, iż ustalone stawki opłat 
wynajmu za świetlice są niesprawiedliwe w stosunku do mieszkańców Donatowa.  
 
Do punktu 12 porządku obrad 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
radny Łukasz Grygier zamknął obrady XII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
 
                                                                              

Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej  

w Czempiniu 
/-/ Łukasz Grygier 

 
Protokołował: 
Magdalena Głucha – Napierała  
Kierownik Referatu Organizacyjnego 
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